
ZÁPIS
ze 4. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 23.06.2025

Přítomni: 17:00 hod.: Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D.,
Ing. Kamil Vavřinec Mareš Ph.D., Mgr. Hana Šišková, Pavel Zelenka, 
Ing. Jakob Hurrle, Ph.D., Martin Tománek, Ing. Jiří Štěpán, Alice Velková, 
RNDr. Pavel Řepa, Bc. Sylva Svobodová, PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., 
Ignác Okamura, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, Pavel Vyhnánek, M.A., 
JUDr. Tomáš Vavřinec, Ing. Jan Ladin, Josef Neuberg, Bc. Ondřej Melena, 
Ing. arch. Matěj Čunát, Radek Mikšík

17:13 hod.: Mgr. Jiří Hejnic

Omluveni: MgA. Hana Třeštíková, Mgr. Jiří Knitl, doc. PhDr. Richard Biegel Ph.D.,
Petr Mairych, Jana Machová, Ing. Adam Kalous, Mgr. Martin Suchánek

Přizváni:

Předsedající: Mgr. Jan Čižinský

Ověřovatelé: Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek

Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17:03 hodin.

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení, volba návrhového a volebního výboru

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož,
Pavel Vyhnánek, M.A., RNDr. Pavel Řepa.

• Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Hlasování: 20/1/0/0
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 1.

2. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7

Starosta Mgr. Jan Čižinský zařadil do programu návrh usnesení, který byl dodán po schválení řádného programu:

• 0713 - k výzvě Zastupitelstvu a Radě hl. m. Prahy na odkup území Bubny - Zátory z vlastnictví
CPI za účelem rozvoje dostupného bydlení v hl. m. Praze

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném programu.

Hlasování: 21/0/0/0

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 2.
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3. Připomínky k zápisu z předešlého jednání Zastupitelstva MČ Praha 7

Bez připomínek.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace___________________Pořadí bodu na programu: 3.

4. Dotazy a připomínky občanů 1

Bez dotazů.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 4.

5. 0032/25-Z k závěrečnému účtu a účetní závěrce MČ Praha 7 za rok 2024

Předložil radní Martin Tománek 
Předkladatel: RAD Martin Tománek Hlasování: 17/1/3/0
Zpracoval: Odbor ekonomický Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 5.

6. 0033/25-Z ke zprávě o výsledcích hospodaření MČ Praha 7 za 1. čtvrtletí 2025 - hlavní činnost

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic.

Předložil radní Martin Tománek 
Předkladatel: RAD Martin Tománek Hlasování: 16/0/6/0
Zpracoval: Odbor ekonomický Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 6.

7. 0034/25-Z ke zprávě o výsledcích hospodaření MČ Praha 7 za 1. čtvrtletí roku 2025 v rámci 
hospodářské činnosti - úseku zdaňované činnosti

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D.
Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec
Mareš, Ph.D. Hlasování: 16/0/5/1
Zpracoval: Odbor ekonomický Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení____________________Pořadí bodu na programu: 7.______________

8. 0035/25-Z k vyhodnocení akčního plánu za rok 2024

Předložil tajemník Úřadu MČ P7 Mgr. Radomír Špok 
Předkladatel: TAJ Mgr. Radomír Špok
Zpracoval: Odbor vzdělávání a projektového Hlasování: 15/0/7/0
řízení Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 8.
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9. 0036/25-Z k poskytnutí dotací v rámci dotačního řízení MČ Praha 7 v programu Podpora sportovní činnosti
pro rok 2025

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 
Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 21/0/0/1
Zpracoval: Odbor kultury a sportu Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 9.

10. 0037/25-Z k návrhu organizace ROPID na přejmenování stanice metra C „Vltavská“ na stanici 
„Nádraží Bubny“

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský

Diskuze: Bc. O. Melena, Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 22/0/0/0
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno 
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 10.

11. 0038/25-Z ke stanovisku MČ Praha 7 k záměru zřízení nízkoprahového adiktologického centra v lokalitě
Nádraží Holešovice

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský

Diskuze: Bc. O. Melena, J. Neuberg, Ing. J. Hurrle, Ph.D., P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 20/0/0/1
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno 
Typ dokumentu: Usnesení____________________Pořadí bodu na programu: 11.

12. 0039/25-Z k informaci k výsledkům hospodaření a účetní závěrce společnosti 7U s.r.o. za rok 2024, včetně 
rozdělení zisku

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D.
Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec
Mareš, Ph.D. Hlasování: 18/1/1/2
Zpracoval: Odbor majetku Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení____________________Pořadí bodu na programu: 12._________________________

13. 0040/25-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 
Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 22/0/0/0
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 13.

14. 0041/25-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. 
jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 
Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena Hlasování: 22/0/0/0 
Zpracoval: Kontrolní výbor Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení____________________Pořadí bodu na programu: 14.______________________
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15. 0042/25-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MC Praha 7 v období mezi 2. a 4. 
jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: PŘED FV Jana Machová Hlasování: 21/0/0/1
Zpracoval: Finanční výbor Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 15.

16. 0043/25-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva
MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová

Diskuze: JUDr. T. Vavřinec, Bc. S. Svobodová

Předkladatel: PŘED VSZ Sylva Svobodová Hlasování: 22/0/0/0
Zpracoval: Výbor pro VSZ Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 16.

17. k informaci o stavu rozvoje VRÚ Holešovice - Bubny - Zátory

Místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph. D. informovala o stavu rozvoje VRÚ Bubny - Zátory.

Pořadí bodu na programu: 17.

18. Dotazy a připomínky občanů 2

Občanka P7, se dotazovala na:
- chybějící lavičky, že kolem nových tramvajových stanic v okolí ulice Veletržní zmizely lavičky.
- problémy s Dopravním podnikem, vyjádřila nespokojenost s tím, že Dopravní podnik často vylučuje 

veškerou dopravu z oblasti Strossmayerova náměstí až k Holešovicím.
- hluk z Výstaviště a žádá, aby městská část ovlivnila hladinu hluku.

Diskuze: P. Zelenka, Ing. arch. M. Čunát, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 18.

ZÁPIS ze 4 jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, které se konalo dne 23.06.2025 4 z 7



19. 0044/25-Z k výzvě Zastupitelstvu a Radě hl. m. Prahy na odkup území Bubny - Zátory z vlastnictví CPI za 
účelem rozvoje dostupného bydlení v hl. m. Praze

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský

Diskuze: J. Neuberg, Bc. O. Melena, Ing. arch. M. Čunát, Občanka P7, Mgr. O. Mirovský, M.EM - občan P7, 
Mgr. J. Hejnic, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., P. Zelenka, Ing. J. Hurrle, Ph.D., Mgr. J. Čižinský

• Projednávání tohoto návrhu bylo přerušeno z důvodu projednání Dotazů a připomínek občanů 2.

• Tento návrh byl projednán po Dotazech a připomínkách občanů 2.

• Starosta Mgr. Jan Čižinský vyhlásil 7 minutovou přestávku na poradu politických klubů Zastupitelstva 
MČ Praha 7 v souvislosti pro úpravu daného návrhu.

• Pokračování projednávání tohoto bodu.

Starosta Mgr. Jan Čižinský upravil v předloženém návrhu usnesení text takto:

I. konstatuje
3. Domníváme se, že je na místě projednat možnost, že by hl. m. Praha odkoupilo část jednoho 

z největších rozvojových území v Praze, kde má navíc vzniknout na základě velké veřejné 
investice budova nové filharmonie.

II. vyzývá
1. Zastupitelstvo a Radu hl. m. Prahy, aby činily veškeré potřebné kroky a v případě možnosti 

schválilo záměr odkupu pozemků v území Bubny - Zátory za účelem rozvoje městské čtvrti s 
prioritou dostupného bydlení

III. ukládá
2. zaslat usnesení Zastupitelstva MČ Praha 7 Radě HMP

Zodpovídá: PaedDr. Michaela Strnadová, vedoucí odboru KST

Řeší: PaedDr. Michaela Strnadová, vedoucí odboru KST 
Termín plnění: 27.06.2025

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 21/0/0/1
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení____________________Pořadí bodu na programu: 19.__________________________

ZÁPIS ze 4 jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, které se konalo dne 23.06.2025 5 z 7



20. Různé - dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7

Místostarosta MČ Praha 7 Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. informuje, že kauza podílového domu 
Letohradská 14 je definitivně skončena.

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 JUDr. Tomáš Vavřinec se vyjadřuje k přechodu u stadionu Sparty a 
dotazuje se, zda by bylo možné prodloužit interval zelené pro chodce.

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Bc. Ondřej Melena se vyjadřuje ohledně klimatické nouze:
- zda by bylo možné získat materiál, který by znázorňoval, která adaptační opatření na změnu klimatu v 

Praze 7 fungují a která nefungují (daný dotaz je směřován na nepřítomného radního MČ Praha 7 
Mgr. Jiřího Knitla).

- jak se adaptoval roj včel na podmínky v Praze 7.

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic se dotazuje:
- na stav projektu v Jankovcově ulici, zejména k situaci parkování v dolních Holešovicích.
- na projekt využití garáží v ulici Veverkova 10 pro parkování, který navrhoval před čtyřmi lety s 

odhadovanou návratností 3-4 roky.

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace___________________Pořadí bodu na programu: 20.________________________

21. Závěr

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 21.

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 v 18:34 hodin.

Přílohy: Hlasování

Mgr. Jan Čižinský

ZÁPIS ze 4 jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, které se konalo dne 23.06.2025 6 z 7



Ověřovatelé:

Bc. Ondřej Melena Martin Tománek

Zapisovatelé:

Lukáš Petrusek - zápis Jiřina Ullrichová - usnesení

Klára Šikýřová - hlasovací zařízení
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